



# AMPUTATIONS- & PROTESREGISTER

för nedre extremiteten

## Minnesanteckningar Styrgruppsmöte

Plats: Patienthotellet Lund Datum: 2015-03-20

Närvarande: Leif Axelsson, Bengt Söderberg, Jan Larsson, Kerstin Hagberg, Anneli Roubert, Robert Holmgren, Perove Abelson, Ilka Kamrad

Nr	Ärende	Ansv.
1	Föregående mötesprotokoll gicks igenom. Även LA ska åka med till Lyon. RH ska skriva för och nackdelar/risker med att använda registret. Detta ska sedan presenteras för ledningsgruppen för Aktivgruppen som grund för beslut om gruppens anslutning till registret.	LA,RH
2	Brukarmötet i Uppsala. Kolla om det finns mindre konf.rum för grupper. Deltagande team får fri resa. Syfte:* peppa gamla användare och att locka nya användare,gärna hela team.* Få idéer om vad ska vi använda datan till. * Få förslag till förbättringsarbete inom vården. Vi behöver också göra så att vi kan mäta detta. Kolla vilka ortopedtekniska avd.som finns i Sverige samt vilka sjukgymnaster och ortopedkliniker som sköter amputationer och träning för amputerade. Planering av programmet påbörjades. Inbjudan ska skickas ut och finnas på hemsidan snabbt.	RH, KH, JL, AR
3	Q1. Blanketten gicks igenom. Verksamhetsberättelsen för 2014 skickas ut till styrgruppen och ev. kommentarer lämnas senast nästa vecka.	BS
4	Nya plattformen inget mer hänt.	
5	Årsberättelsen. RC syd ska skicka ut data till oss v.17. KH visar utkast på nästa styrgruppsmöte. Kolla tid för möte med RC syd (JL). Därefter beslutas tid för nästa styrgruppsmöte.	KH, JL
6	Mötesdatum för hösten: 21/8, 10/9 fm., innan användarmötet, 16/10 och ev. 18/12.	Alla
7	Nyttan med Swedeamp. Beslutades att kontakta en marknadskunnig kontakt för framtagning av film om nyttan med Swedeamp. Bengt skickar utkast om innehåll till styrgruppen.	BS
8	PREM projektet. AR har skickat in underlag för PREM projektet. Mål att kunna mäta hur nöjd brukaren varit med vården och sedan kunna göra förbättringsarbete. Pilotprojekt. Metod:Vi ska testa några frågor på de ställen där vi har alla delarna med. Lägga ut blankett på hemsida där brukaren själv kan svara. Via MVK. AR gjort utkast till frågeformulär. Skickas ut till styrgruppen. Undersökningen bör starta i samband med Uppsalamötet. JL kollar med RC syd om data från en Monkeyservey kan föras över till en acesstatabas. LA provar enkäten och kan ev. sköta sammanställning av undersökningen. Fler undersöker om vi kan få hjälp med undersökningen och vad det kostar.	AR,JL,LA

Protokollet skrivet av Robert